
4. SINIF ANKET SONUÇLARI 

KATILIM: 67 KİŞİ  
SİSTEMİK HASTALIK BULUNAN ÖĞRENCİ SAYISI: 1  
(Astım) 
COVİD POZİTİF ÖĞRENCİ: 0     COVİD GEÇİREN ÖĞRENCİ: 1 
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YÜZ YÜZE EĞİTİME GEÇİLMESİ DURUMUNDA 
KALACAK YERİNİZ HAZIR MI?
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YÜZYÜZE EĞİTİME GEÇİLMESİ DURUMUNDA 
HAFTADA KAÇ GÜN FAKÜLTEYE GELMEK 

İSTERSİNİZ?

HERGÜN 1-2 GÜN

42

23

KLİNİKTE HASTA BAKMAK İÇİN KENDİMİ HAZIR 
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GEREKLİ KORUYUCU EKİPMANLARI KULLANARAK 
HASTA TEDAVİSİ YAPABİLECEĞİMİ 

DÜŞÜNÜYORUM.

HAYIR EVET



GÖRÜŞ VE ÖNERİLER 

Bahar dönemi açılması benim açımdan daha uygun. Teşekkür ederim. 

Klinikte hasta bakmak için bilgi bakımından yeterli hissetmesem de, hasta bakarak mesleği 
öğrenmeyi ve bilgilerimi geliştirmeyi, artırmayı istiyorum. 

Zor bir dönem geçiriyoruz umarım bu sıkıntı en kısa zamanda bizlere daha fazla zarar 
vermeden son bulur.Salgın sebebinden okula gelip hasta bakmaya çekiniyorum ama aynı 
zamanda stajlarımı tamamlayıp nitelikli bir hekim olmak istiyorum .Sağlıklı ve güzel günler 
dilerim .Arz ederim 

Covid 19 hayatımızda ve ne zaman hayatımızdan çıkacağı belli değil.Bundan dolayı daha 
seyrek olarak ve önlemler alınarak yüz yüze eğitime artık geçilebilir.Hayatımızdan çıkarmak 
her ne kadar bizim elimizde olmasa da onla yaşamayı öğrenmek bizim elimizde.Bu sebepten 
dolayı artık yüz yüze eğitime geçilebilir. 

Bir an önce yüz yüze eğitime geçilmesini ve stajların başlamasını bekliyorum. 

Covid19 sebebiyle eğitimimizin yarım kalmış olması beni endişelendiriyor bir an önce hasta 
bakmaya başlayıp eğitimimi tamamlamak istiyorum. 

Online eğitimlerin çok yetersiz olduğunu düşünüyorum. Köyde ikamet ediyorum ve internet 
sıkıntım var. Derslere verimli katılamıyorum.  

Seçtiğimiz bu bölüm hayatımızın bundan sonraki döneminde bizim mesleğimiz olacak 
dolayısıyla ilerleyen yıllarda başka bir pandemi sürecine  öğrenci değil, gerçek bir diş hekimi 
olarak da yakalanabiliriz bu yüzden bu süreçte nasıl bir tedavi planı oluşturulduğunu 
öğrenmemiz gerekir.Eskisi kadar fazla hasta bakamasak da 1 hastanın bile bize çok şey 
öğreteceğini düşünüyorum ve stajların bir an önce başlamasını diliyorum. 

1.donem bitmek üzere bide kalma yeri ayırlamak için zamana ihtiyacimiz var bence yüz yüze 
eğitim 2. Dönemde olsun hem korona gidişatını belli olur 

İlk staj dönemimizi uzaktan eğitim ile geçirerek hasta bakma ve baktığımız hastalardan 
alacağımız bilgi ve deneyimlerden oldukça eksik kaldığımizi düşünüyorum. Bu eksikliği en 
yakın ve uygun zamanda gerekli önlemleri de alarak kapatmamiz gerekli. Bunun için en yakın 
zamanda en doğru yöntemlerle okulumuza dönmeyi temenni ediyorum. Yukarıda da 
belirttiğim gibi endişem var fakat bunun gerçekleştirilmesi gerektiğini düşünen taraftanım. 
iyi çalışmalar en doğru karar sizlerin. 

online eğitim devam ederse mesleğimi öğrenemeyeceğim için endişeliyim, uygulama 
dersleri için yüzyüze gelmek istiyorum 

Tecrübesiz bir şekilde mezun olmaktan çok korkuyorum  

Teorik derslerimiz eksiksiz olarak verilse de her derse katılım sağlayamıyorum evimde sabit 
bir internet kullanmıyorum o yüzden her ders saatinde internete ulaşma imkanım olmuyor 
ya da telefon kendiliğinden kapanıyor ders izlerken ve tekrar giriş sağlayamıyorum, stajların 
online olarak tamamlanmasını kendi adıma tercih etmiyorum gerekli imkanlar sağlanarak 
mesleğimi yapmayı tercih ederim.  

Uzaktan egitim daha kaliteli geliyor bizlere ve daha saglikli oluyor en azindan ulkemizde bu 
kadar sikinti varken deprem olayida uzdu okullar acilipta genc cocuklar covid nedeniyle olu 
haberleri almak ailelere ve ulkeyede yazik olmaz mi ? Uzaktan egitim gayet rahat ve anlasilir 
ve daha cok okumaya zaman ve firsat oluyor staj veya uygulamali derslere gelince ise bence 
ileride calisirken kendi muayenehane olsun baska klinik veya devlet hastaneleri olsun 
ogrenilir zor degilki onemli olan teorik bilgi... Ya da seneye 5 sinif olarak staja donsek olur . 
Benim fikrim ve onerim bu . InsaAllah en kisa zamanda asi bulunurda ve biter bu pandemi 

covid -19 herkese saglikli gunler dilerim       



Pratik eğitimlerin bir şekilde yüzyüze yapılması gerektiğini düşünüyorum ancak aradan 
geçen zamanın yarattığı oryantasyon kaybının nasıl yeniden yerine konulacağını da 
bilmiyorum.   

Pratiklerin bahar vaktine ertelenmesi ve fakültenin kapalı olduğu yaz vaktinin pratik için 
değerlendirilmesi. 
Kış vakti fakülteye gelmeyi doğru bulmuyorum. 

Ben bu sene hem 4 hem de 5. Sınıfın teorik derslerinin halledilmesi gerektiğini seneye de 
sadece stajlarla ilgilenmenin daha iyi olacağını düşünüyorum. Kendi mesleğimiz zaten riskli. 
Doğru düzgün gözlem bile yapamadığımız bölümlerin stajlarını yapmak gerçekten çok 
sıkıntılı bizim için. Ve bu zamanda hasta bakma sırasında hiç ihtiyacımız olmadığı kadar 
hocalarımıza ve asistanlarimiza ihtiyacımız olacağı da kesin.  Açıkçası hocalarımız tarafindan 
bize bu yoğunluk ve sıkıntılı ortamda anlayışlı olunacak mi bu bile soru işareti kafamda. 
Teşekkürler 

Lütfen açın. 

İkinci yarıyıl açılmasını istiyorum 

Stajlar bizler için çok önemli. Hepimiz bu zamana kadar çok sıkı bir eğitim aldık ve artık hem 
kendimizi geliştirmek, hasta bakmayı öğrenmek hemde okulumuza dönebilmek istiyoruz. 
Diş hekimliği, mesleki açıdan korunma yollarını her daim en iyi uygulayabilen meslek grubu. 
Üstesinden geleceğimize inanıyorum. 

 

 

 

 


